
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 10. 04. 2007 

 
 

Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor 
   Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ 
   Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
   Ing. Miroslav Balog 
   JUDr. Iveta Bžánová  
   Ing. Ján Čop, zástupca primátora 
   Ing. Ján Harmaňoš 
   Ing. Štefan Nevoľník  
   Anton Vass 

 
Prizvaná: Marta Savková, poverená vedením oddelenia správy majetku a služieb   
 
 
Program: 

1. Výjazdové zasadnutie MsR  
2. Schválenie realizácie projektu „Detské ihrisko HIDALGO“ 
3. Žiadosť o pridelenie mestského bytu 
4. Žiadosť o schválenie splátkového kalendára 
5. Žiadosť nájomcov bytového domu na Ul. Komenského 2665 v Snine – vchod č. 6 
6. Rôzne  

 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – program podľa pozvánky, ktorú členovia rady obdržali spolu 
s materiálmi pred zasadnutím mestskej rady.  
 
Hlasovanie za program s doplnkom:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
Overovateľ zápisnice: Ing. Miroslav Balog  
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová 
 
 
 
K bodu 2) Schválenie realizácie projektu „Detské ihrisko HIDALGO“ 
 
    Ing. Štefan Milovčík – boli za ním novinári aj zástupcovia združenia Zelený kameň s tým, že 
mesto nechce detské ihrisko. Vysvetlil im, že mesto aj poslanci sú za detské ihrisko, ale nie 
v navrhovanej lokalite – park pri Vihorlate. Navrhol im, že oveľa vhodnejšie miesto je v parku na 
Ul. 1. mája. Ide o frekventované miesto, ktoré je na očiach a myslí si, že by ho občania viac chránili 
ako keby bolo na odľahlom mieste akým je park pri Vihorlate. Združenie Zelený park nesúhlasí 
s inou lokalitou. Ak by združenie tento projekt nezrealizovalo na inom mieste, mesto zakomponuje 
výstavbu detského ihriska do projektu v parku pri nemocnici, tam sa takéto ihrisko pre deti veľmi 
hodí.  
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     JUDr. Iveta Bžánová – združenie Zelený kameň tvrdí, že prepadne 150.000,- Sk, ktoré môžeme 
dostať za tento projekt, no peniaze nedostane združenie ale mesto.  
 
 
K bodu 3) Žiadosť o pridelenie mestského bytu 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovalo oddelenie správy 
majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – pani Fečíková je veľká neplatička a budeme mať problém, keď ju dáme 
do navrhovaného bytu. Ona nám platiť nebude a pravdepodobné, že sa budú na ňu sťažovať ostatní 
nájomníci.  
 
     Ing. Ján Čop – vieme o nej, že nemá dobrú povesť. Rozprával s ňou otvorene a sľúbila, že bude 
platiť. Treba pozerať na deti, ktoré za to nemôžu.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť Daniely Fečíkovej, bytom 
Palárikova 1609, Snina o pridelenie mestského bytu,   o d p o r ú č a    primátorovi mesta uzatvoriť 
nájomnú zmluvu na 1-izbový byt v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1603 v Snine na dobu určitú – 
do 30. júna 2007, pre Danielu Fečíkovú, nar. 18. 10. 1968, bytom Snina, Ul. Palárikova 1609.  
 
Hlasovanie: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 40/2007  
 
 
 
K bodu 4) Žiadosť o schválenie splátkového kalendára 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovalo oddelenie správy 
majetku a služieb.  
 
     Marta Savková – podala bližšie informácie k danému materiálu.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť Heleny Dreveňákovej, bytom 
Snina, Ul. Palárikova 1606, o schválenie splátkového kalendára,   o d p o r ú č a    vyhovieť 
žiadosti Heleny Dreveňákovej, bytom Snina, Ul. Palárikova 1606, o splatenie časti kúpnej ceny 
bytu v bytovom dome na Ul. Palárikovej 1615 v Snine, vo výške 50.000,- Sk v splátkach.  
 
Hlasovanie: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 41/2007  
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K bodu 5) Žiadosť nájomcov bytového domu na Ul. Komenského 2665 v Snine – vchod č. 6 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovalo oddelenie správy 
majetku a služieb.  
 
     Marta Savková – 6 bytov je v predmetnom bytovom dome odpredaných za 20 % zľavu 
a nebolo by vhodné teraz výšku zľavy zvyšovať.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   žiadosť nájomcov bytového domu na Ul. 
Komenského 2665 v Snine, vchod č. 6,   o d p o r ú č a    nevyhovieť žiadosti nájomcov o zvýšenie 
zľavy z kúpnej ceny bytov v bytovom dome na Ul. Komenského 2665 v Snine, vchod č. 6.  
 
Hlasovanie: 
za: 4      proti: 0      zdržal sa: 2 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 42/2007  
 
 
 
K bodu 6) Rôzne – Prístupová cesta k pozemkom na Ul. Kalinčiakovej 
 
     Marta Savková –prišla žiadosť od obyvateľov radovej zástavby na Ul. Kalinčiakovej. Za 
pozemkami rodinných domov mala byť prístupová cesta, ktorá mala ísť pozdĺž koľaje a mala 
zabezpečiť občanom prístup na ich pozemky zozadu, pretože iný prístup na pozemky nie je, iba ak 
cez pozemky susedov, čo je veľký problém. Tento pozemok osvedčením získal pôvodný vlastník – 
p. Prokop.  
 
     Ing. Ján Čop – je tu ešte možnosť a to taká, že vlastníci pozemkov sa vzdajú časti svojho 
pozemku a urobila sa prístupová cesta. No oni to odmietajú. Chcú, aby mesto vyvlastnilo pozemok 
od p. Prokopa.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ak to bude majetok železníc, mesto do toho vstupovať nemôže. Pozrie 
sa na to.  
 
 
 
K bodu 6) Rôzne – Nepodpísanie uznesenia MsZ č. 50/2007 zo dňa 29. 03. 2007  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zatiaľ nepodpísal uznesenie MsZ č. 50/2007 zo dňa 29. 03. 2007, 
pretože treba prehodnotiť to, či si nenecháme bielorus, ktorý bol navrhnutý na vyradenie z majetku 
VPS a následne daný na odpredaj.  
 
 
K bodu 1) Výjazdové zasadnutie MsR  
 
     Ing. Štefan Milovčík – mestská rada na svojom výjazdovom zasadnutí bola na týchto miestach:  

a) nový cintorín: 
- mestská rada si obzrela miesto, na ktorom bude vybudovaný nový cintorín, 



 4 

b) futbalový štadión: 
-  mestská rada skonštatovala, že je potrebné: 

- vyčistiť okolie ihriska, opraviť tribúnu a oplotenie štadióna, 
- zrušiť nájomnú zmluvu s  Jurajom Kovaľom, bytom Snina, 1. mája 2050, ktorý má 

v prenájme časť priestorov pod tribúnou a prevádzkuje tam bufet, 
 

c) parkovisko pri nemocnici: 
- mestská rada si obzrela pozemky, na ktorých sa bude robiť parkovisko, 
 

d) staré ihrisko: 
- mestská rada skonštatovala, že oplotenie pri nefunkčnej nemocničnej ČOV-ke je 

potrebné odstrániť a využiť ho na futbalovom štadióne,  
 

e) Zemplínske Hámre – kameňolom: 
- mestská rada si obzrela priestor, kde by mali byť vybudované lyžiarske vleky.  

 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
 
 
 
 
          Ing. Štefan Milovčík 
                   primátor 
 
 
Overovateľ:     Ing. Miroslav Balog  
 
 
Snina 11. 04. 2007  
 


